

Title (en)

LIQUID DISPENSER.

Title (de)

FLÜSSIGKEITSSPENDER.

Title (fr)

DISTRIBUTEUR DE LIQUIDE.

Publication

**EP 0281607 A1 19880914 (EN)**

Application

**EP 87906052 A 19870909**

Priority

AU PH789986 A 19860909

Abstract (en)

[origin: WO8801981A1] A liquid dispenser in which the fluid is dispensed from a container via gas pressure, said liquid dispenser having a body (10) adapted for connection to the container, a liquid inlet (13) to and outlet (12) from the body (10), a first valve means (20) which can selectively close or open the connection between the inlet (13) and the outlet (12), and a second valve means (32) operable in association with the first valve means (20) to cause introduction of gas under pressure into the container whereby liquid is caused to move from the container to the inlet (13) and out through the outlet (12) for delivery.

Abstract (fr)

Un distributeur de liquide, dans lequel le fluide sort d'un récipient par pression de gaz, comprend un corps (10) conçu pour être relié au récipient, une entrée de liquide (13) et une sortie de liquide (12) en rapport avec le corps, un premier clapet (20) qui ferme ou ouvre sélectivement la connexion entre l'entrée (13) et la sortie (12) et un second clapet (32) fonctionnant en association avec le premier clapet (20) afin de permettre l'introduction de gaz sous pression dans le récipient, le liquide étant ainsi acheminé du récipient vers l'entrée (13) puis hors du récipient par la sortie (12) en vue de sa distribution.

IPC 1-7

**B67D 1/04; B65D 83/14**

IPC 8 full level

**B67D 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B67D 1/0412** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8801981 A1 19880324; EP 0281607 A1 19880914; EP 0281607 A4 19890424**

DOCDB simple family (application)

**AU 8700308 W 19870909; EP 87906052 A 19870909**